

File No. _____

Dossier n° _____

IN THE COURT OF QUEEN’S BENCH OF
NEW BRUNSWICK
TRIAL DIVISION
JUDICIAL DISTRICT OF _____

COUR DU BANC DE LA REINE DU
NOUVEAU-BRUNSWICK
DIVISION DE PREMIÈRE INSTANCE
CIRCONSCRIPTION JUDICIAIRE DE

IN THE MATTER of an application for determination
of the compensation payable in accordance with the *Ex-*
propriation Act, chapter E-14, R.S.N.B. 1973, arising out
of an expropriation carried out under the said Act.

DANS L’AFFAIRE d’une demande de détermination
de l’indemnité payable conformément à la *Loi sur l’ex-*
propriation, chapitre E-14 des Lois révisées de 1973, à la
suite d’une expropriation effectuée en vertu de ladite loi.

BETWEEN:

ENTRE :

APPLICANT,

REQUÉRANT,

- and -

- et -

RESPONDENT.

INTIMÉ.

REPLY

RÉPLIQUE

1. This is the reply of the Respondent to the Notice of Arbitration of the Applicant.
2. The Respondent admits paragraphs (1, 2 and 3, as the case may be)
3. The Respondent says that the total amount of compensation payable is the sum of
4. The Respondent says (set forth reply)
5. The Respondent says that the applicant is not entitled to the relief or remedy sought (*or*, is entitled to the following relief or remedy)
6. This reply is made by of (give full address) of the County of , Province of New Brunswick, Respondent (*or*, solicitor for the Respondent) and my address for service is (give address for service, *or* (if applicable), same as above.)

1. Voici la réplique de l’intimé à l’avis d’arbitrage du requérant.
2. L’intimé admet les paragraphes (1, 2 et 3, selon le cas).
3. L’intimé déclare que le montant total de l’indemnité payable est égal à
4. L’intimé déclare (préciser la réplique) :
5. L’intimé déclare que le requérant n’a pas droit au redressement ou au recours sollicité. (*ou* a droit au redressement ou recours suivant :)
6. La présente réplique est présentée par d (donner l’adresse complète) du comté d , au Nouveau-Brunswick, intimé (*ou* avocat de l’intimé) et mon adresse aux fins de signification est (donner l’adresse aux fins de signification ou indiquer si elle est identique à la première).

Dated this day of,
20.

FAIT le 20.

.....
Respondent, (*or* solicitor for the Respondent)

.....
Intimé, (*ou* avocat de l’intimé)